
Energi-, Forsynings- og Klimaudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 6. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

EFK alm. del

Spørgsmål 199

I artiklen i Altinget den 9. januar 2019: ”SF: Ny kommission skal få danskerne til at spise

klimavenligt” siger Erling Bonnesen (V): ”… de danske fødevarer produceres med et me-

get lavt klimaaftryk, når vi sammenligner os internationalt”. Er ministeren enig i den vurde-

ring? Hvis ja, vil ministeren da redegøre for, hvilke data og forskningsresultater ministeren

bygger sin vurdering på, herunder om de efter ministerens opfattelse forsøger at indregne

alle klimaeffekter, herunder i de lande, hvorfra der importeres foder m.v.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 21. februar 2019.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Thomas Danielsen

formand
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